
J E G Y Z Ő K Ö N Y V
 

Készült: Sülysáp  Nagyközségi  Önkormányzat  Képviselő  Testületének  2007.  május  21-én
megtartott munkaterv szerinti üléséről.

 

 

Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyző, a települési képviselők a mellékelt jelenléti ív szerint,
és a meghívott vendégek.

 

Horinka László polgármester: Nagy tisztelettel köszöntöm a képviselő-testület megjelent tagjait.
Megállapítom,  hogy a  testületi  ülés  határozatképes,  azt  megnyitom.  A  mobiltelefonokat  kérem
kikapcsolni,  illetve  néma  üzembe  helyezni.  Jegyzőkönyvvezetőnek  felkérem  Kissné  Géringer
Mártát. 

Tájékoztatni  szeretném a  tisztelt  megjelenteket,  hogy a  mai  napon is  hallható  az  interneten   a
testület tanácskozása, ezennel köszöntöm a rádióhallgatókat is. László Ferenc település képviselő
jelezte távolmaradását. 

 

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Cseri Péter képviselő urat javaslom felkérni.
 

A Képviselő-testület egyhangú szavazati  aránnyal Cseri Péter települési képviselőt megválasztotta
jegyzőkönyv hitelesítőnek. 

 

Horinka László polgármester Az ülést a munkatervünk szerint hívtam össze, melynek napirendjei
a kiküldött meghívó szerint alakulnak. Kérdezem, hogy a meghívóhoz képest van-e valakinek új
javaslata vagy kiegészítése? 

Lukács  István,  az  OMSB  elnöke:   Kérem,  hogy  az  5/d.  napirendi  pontot,  mely  az
Intézményfenntartói társulás létrehozásáról szól, tegyük át zárt ülés keretében való tárgyalásra. 

Horinka László polgármester:   Ha zárt ülésen kerül megtartásra, akkor az intézményvezetőktől
sok türelmet kérek, mert igen sok napirend szerepel még előtte. 

Most csak a nyílt ülésről beszéljünk, melynek tárgyalása előtt egy kitüntetés adományozására fog
sor kerülni. 

Kérdezem,  hogy a  Lukács  István  által  felvetett  módosítással  elfogadjátok-e  a  napirendi  pontok
tárgyalását ?

A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontok
tárgyalásáról döntött: 
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NAPIRENDI PONTOK:

1./ Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló

Előadó: Rendőrkapitányság Vezetője

2./ Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság beszámolója az Önkormányzat 
ingatlanjairól és a tervezett fejlesztések megvalósulásáról. (szóbeli előterjesztés)

Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke

3./ Faluszolga Kft. pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló

Előadó: Faluszolga Kft. Ügyvezető Igazgatója

4./ Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről

Előadó: Horinka László polgármester 

5./ E g y e b e k :
a./ Sebességmérő berendezések telepítése (megállapodás)

Előadó: Horinka László polgármester

b./  Design Bt. ajánlata alapján utak tervezésére beadott ajánlattal kapcsolatos döntés.

Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke

c./ Határ úti lakosok belterületbe csatolási kérelme (szóbeli előterjesztés)

Előadó: Kecser István, a TFKB elnöke

d./ Utcabútorokra érkezett ajánlatok

Előadó: Horinka László polgármester

e./ Játszótéri eszközökre, valamint telepítésre, ütéscsillapító talaj kialakítására érkezett  
ajánlatok

Előadó: Horinka László polgármester

f./ Kistelegi és Kókai úton útalap készítésére érkezett ajánlatok



Előadó: Horinka László polgármester
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h./ Útalappal ellátott útjaink gléderes javítására és simító hengerelésére érkezett 
ajánlatok.

Előadó: Horinka László polgármester 

i./ Intézmények beszámolójának szempontjai

Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke

j./ Móra Ferenc Általános Iskola Alapítványának kérelme

Előadó: Lukács István,  az OMSB elnöke

k./ Megkopott, megrongált közúti jelzőtáblák cseréje

Előadó: Horinka László polgármester

l./ Halasztott értékesítésre építendő bérlakásokkal kapcsolatos tájékoztató.

(szóbeli előterjesztés)

Előadó: Horinka László polgármester

Horinka  László  polgármester:   Napirend  előtti  kötelességemnek  teszek  eleget,  amikor  Zakar
Józsefnekj több elismerést fogok átadni.  Józsi bácsi 60 éves szolgálati emlékérmet kapott és egy
oklevelet. Ehhez tartozik még az a bizonyos tűzoltó csákány is. Józsi bácsi hosszú-hosszú éveken
keresztül  volt  az  Egyesület  elnöke,  a  hivatásos  időszakkal  együtt  összesen  60  évet  töltött  a
Tűzoltóságnál.  Mindez  a  tűzoltószervezetek  elismerése,  melyhez  még  egy  helyi  elismerést  is
szeretnék  átadni:  Sülysápért  Emlékéremmel  jutalmazzuk  Józsi  bácsi  munkáját.  Plakettet  és
díszoklevelet  adományozunk,  valamint  szeretnék még átadni  egy-egy Sülysáp kitűzőt,  melyek a
napokban készültek el. 

1./ NAPIRENDI PONT:
Helyi közrend, közbiztonság helyzetéről beszámoló

Horinka László polgármester: A testületi tagok megkapták az írásos előterjesztést. Megkérdezem
a kapitány urakat, hogy szóbeli kiegészítésük van-e ?

Bihari  János  r.alezredes,  örsparancsnok:  Szeretném  megköszönni  a  támogatást,  amit  a
Képviselő-testület megszavazott. Ebből megpróbálunk olyan plusz szolgálatot teljesíteni, amit az
erőnk  is  lehetővé  tesz.  Esténként  plusz  nyomozóportyákat  indítunk.  Január-február  hónapban



jelentős bűncselekmények történtek a községben, melyeket folyamatosan próbálunk kiszorítani. Ha
a jelenlévőknek kérdésük van, arra szívesen válaszolok. 
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Hozzászólók:  Csanádi Gábor, Lukács István, Katus Norbert, Kecser István települési képviselők,
Szabó János, Antali Gábor, Mányi Zoltán sülysápi lakosok

Bihari János r.alezredes, örsparancsnok: Elég sok kérdés, észrevétel hangzott el. Arra a kérdésre,
hogy a rendőrök miért töltenek el esténként sok időt a benzinkútnál azt tudom válaszolni, hogy ez
nem az első alkalom és már felmértem a problémát. Jelenleg a benzinkutasok azt sérelmezik, hogy
már be sem mennek a rendőrök. A településen 22.00 óra után nincs más nyitva, csak a benzinkút,
ott található az a slepp, akikre érdemes odafigyelni. Egyébként is az egyetlen olyan, kultúrált hely,
ahol  kávét  lehet  inni,  a járőr pedig egy éjszaka öt  kávét  is  megiszik.  Véleményem szerint  nem
jelenthet problémát,  ha a benzinkútnál megfordulnak a járőrök. Egyébként is ez egy gócpontja a
bűnözőknek. Innen indulnak különböző helyekre. 

Lukács képviselő úr felvetésével kapcsolatban szeretném megkérdezni, hogy január 3-án hány óra
körül történt az eset? 

A következő észrevétel az volt, hogy a rendőr intézkedés közben a barátaival beszélget, nevetgél.
Azzal  teljesen  egyetértek,  hogy  ez  nem  függ  össze  a  rendőri  intézkedéssel.  Viszont  ezzel
kapcsolatban is szeretnék konkrétumokat hallani. Hathatósabb lenne, ha azzal tudnám megbeszélni,
akivel ez valójában megtörtént. 

A Fő út gyalogos átkelőhelyével kapcsolatban jobban oda fogunk figyelni. 

A Kiskókai úton aki megkockáztatja, hogy 30 km/h sebességnél többel megy, az tönkre is teszi az
autóját, az út állapota miatt. 

A sebességmérővel kapcsolatban többször tettünk kísérletet, de nem vezetett eredményre, mert az
állampolgárok már messziről jelzik egymásnak ezt az eseményt. 2-3 órát is eltöltünk egy helyen, de
egyetlen  szabálysértő  sem  jön  arra.  Hatásosan  a  31.  sz.  fkl.  úton  tudunk  mérni,  éppen  a
gyalogátkelőhely közelében, illetve Kóka irányába a kivezető úton . 

A piaccal kapcsolatban szinte minden alkalommal kint vagyunk, de azt, hogy a hídon parkolt le a
rendőr,  sajnálatosnak tartom. Valószínűleg ez azért történhetett meg, mert abban az időpontban
más miatt kellett a piacon megjelenni a rendőrnek, és a gyorsaság volt előtérbe helyezve. Sajnos
többféle bűncselekmény fordul elő a piacon. 

A rendszám és  jogosítvány nélküli  közlekedéssel  kapcsolatban szeretném elmondani,  hogy erre
különösen odafigyelünk. Több feljelentést is készítettünk ezzel kapcsolatban. 

Most itt a rendőrség munkájával kapcsolatban szinte csak negatívumokat hallottam, én pedig úgy
érzem, hogy nagyon aktívak a településen a rendőrök. 

A  Polgárőrség  és  a  Rendőrség  közötti  együttműködéssel  kapcsolatban  valóban  voltak  kezdeti
nehézségek, kezdeti bizonytalanságok, de én azt tudom mondani, hogy nagyon jó az együttműködés,
bármikor számíthatunk rájuk és ők is ránk. Azzal van még mindig probléma, hogy mindenkit nem
fogadnak el a járőreink, vannak olyanok, akik megnyerték már a bizalmukat, de vannak olyanok,
akiknek az  előző magatartásuk miatt  kell  még bizonyítania,  mert  akivel  szemben már történtek
intézkedések, nem biztos, hogy egyik-napról a másikra el tudják fogadni a rendőrök. 



Kelemen József r. alezredes, kapitányságvezető:   Örülök, hogy Sülysápon a közrenddel nincs
probléma,  csak  a  rendőrökkel,  mert  itt  csak  ők  rendetlenkednek.  Köszönöm  a  jelzéseket,  a
problémákra fel fogjuk hívni a kollégák figyelmét. A rendőrség önkormányzati beszámolója nem
konkrét  ügyekre vonatkozik,  hanem az éves  közrend, közbiztonsági  helyzetre.   Továbbra is  azt
kérem, és mi is azon vagyunk, hogy a munkatársaink példát mutassanak. 
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Az ügyeket csak úgy tudjuk megoldani és eredményesen fellépni, ha a hibákról időben értesülünk.
Mindenképpen oda fogunk arra figyelni, hogy a munkatársaink megfelelően intézkedjenek és példát
mutassanak.  Szeretném  kérni,  hogy  aki  úgy  gondolja,  hogy  a  kollégák  nem  megfelelően
intézkednek, az tegye meg konkrét bejelentését, hogy azt a legjobb tudásunk szerint kivizsgáljuk. A
rendőrök is emberek, és magyar állampolgárok, és nem jobbak és nem rosszabbak. Természetesen
sokkal nagyobb az elvárás velük szemben. Kérem, hogy bízzanak a rendőrökben. Ez a kis rendőri
egység Sülysápon azért megfelelő munkát végez. Az  országos átlagnál rosszabb létszámaránnyal
rendelkezünk a monori kapitányság területén. Ha úgy gondolják, hogy szükség lenne a területen
motoros rendőr jelenlétére, akkor azt az Önkormányzatnak kellene megvásárolnia. A gépjárművek
folyamatosan lecserélésre kerülnek, de mi azt nem mondhatjuk, hogy szeretnénk motort is kapni.
Más területen is az önkormányzatok vásárolták meg a motorokat és haszonkölcsönbe adták. Az sem
biztos, hogy az állományban van olyan személy, akinek nagy motorra van vezetői engedélye. 

Sebességméréssel kapcsolatban a Monori Rendőrkapitányság a Pest Megyei Kapitányságon belül az
egyik  legaktívabban  működő  kapitányság,  jól  működünk  egy  berendezéssel.  Mindenhová
igyekszünk  eljutni,  főleg  a  balesetileg  legveszélyesebb  helyekre.  Ezek  a  berendezések  a  kis
utcákban nem működnek hatásosan. Igyekszünk a munkánkat jól végezni és kérjük, hogy a jót is
lássák meg munkánkban. 

Úgy gondolom, hogy ha igény van rá, akkor akár negyedévente is eljövök, hogy találkozzunk és
megbeszéljük a problémákat.

Horinka László  polgármester:   A rendőrökkel  kapcsolatban az  elmúlt  héten napvilágra került
hírek  után  talán  nem  éppen  a  legjobb  időpontban  került  tárgyalásra  a  rendőrségi  beszámoló.
Valóban  nagyon sok  minden  felmerült,  de  azért  bízom  benne,  hogy jól  végzik  a  munkájukat.
Valóban a beszámolóról nagyon keveset beszéltünk, de ez egy olyan alkalom, amikor a képviselő-
testület tagjai közvetlenül találkozhatnak a Kapitány Úrral és a Rendőrörs Parancsnokával. Most itt
napvilágra kerültek a személyes problémák is, de a leadott írásos beszámolóról kellene döntenünk.
Azért elhangzott, hogy vannak pozitívumok is a rendőrség munkájával kapcsolatban. Én szeretném
megköszönni a Rendőrörs 2006. évi munkáját és kérdezem, hogy ki az, aki elfogadja a beszámolót?

A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

117/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Sülysápi  Rendőrörs
2006. évi tevékenységéről szóló beszámolót.

Megköszönve  a  Rendőrörs  eddig  végzett  munkáját  a  beszámolót  Sülysáp  Nagyközség
Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja.



Határidő: 2007. május 21.

Felelős: Horinka László polgármester
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2./ NAPIRENDI PONT:
Településfejlesztési  és  Környezetvédelmi  Bizottság  beszámolója  az  Önkormányzat
ingatlanjairól és a tervezett fejlesztések megvalósulásáról (szóbeli előterjesztés)

Kecser István, a TFKB elnöke:  Az elmúlt héten tartottunk egy szűkebb bizottsági ülést, amely
nem volt határozatképes. Megtekintettük a Szent István Általános Iskolát, viszont az útépítést nem
sikerült megtekintenünk. Sajnálom, hogy a bizottsági ülésünk nem volt határozatképes, mindössze
hárman voltunk az Iskola Igazgatójával együtt. Éppen abban az időben tették fel a tetőszerkezetet.
Minden munka jó ütemben halad,  így minden remény megvan arra,  hogy a  tervezett  határidőre
elkészüljön az új szárny. 

Horinka László polgármester:  A Szent István Általános Iskola bővítésével kapcsolatban a mai
napon kaptuk meg az első rész-számlát, mely br. 16 mFt. A műszaki ellenőrrel, Lukács Tamással
jártunk a helyszínen és a műszaki ütemtervet átnézve megállapítható, hogy a terv szerint haladnak.
Nincs olyan mértékű lemaradás,  ami  veszélyeztethetné az  átadást.  Az építkezéssel  kapcsolatban
előttem van egy pótmunka ajánlat a kivitelezőtől, ugyanis felmerült az az igény, hogy miután az
épület kétszárnyas beépítésre volt tervezve és most csak a földszinti rész fog elkészülni, viszont a
tetőteret érdemes lenne kialakítani. 1.793 eFt-os br. ajánlatot kaptunk, amit 1,6 mFt-ra  leengedtek.
Így kialakítanák a tetőteret, amit a későbbiek folyamán viszonylag könnyedén be lehetne építeni. Az
a kérdés, hogy ezt most vagy a későbbiekben akarjuk-e elvégeztetni ? Én úgy gondolom – bár már
így is túl vagyunk a betervezett összegen -, hogy a tetőtér kialakítása így lenne praktikus. 

Hozzászólók:  Kecser István, Farkas Gáborné, Cseri Péter

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

118/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Képviselő-testülete  úgy  döntött,  hogy  a  Szent  István  Általános  Iskola
bővítésére megkötött szerződést – a beérkezett árajánlat alapján – módosítani szükséges, miszerint
1,6 mFt-os plusz költséggel a tetőtéri kialakítások kerüljenek elvégzésre.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.



Határidő: 2007.  június 15.

Felelős: Horinka László polgármester
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Horinka László polgármester:   Az útépítéssel kapcsolatban most volt egy egyhetes szünet, de a
szerződés szerint május 31-ig kell befejezni a szerződésben vállalt munkákat. Még elég sok munka
nincs elvégezve,  némi kátyúzási munkával is el vannak maradva. Addig nem fogjuk a számlát sem
kifizetni, amíg a szükséges munka utáni eltakarításokat nem végzik el. 

Hozzászóló: Csanádi Gábor

A Képviselő-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:

119/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Településfejlesztési és
Környezetvédelmi Bizottság elnökének szóbeli beszámolóját az Önkormányzat ingatlanjairól és a
tervezett fejlesztések megvalósulásáról, és azt elfogadja.

Határidő: 2007. május 21.

Felelős: Kecser István, a TFKB elnöke

3./ NAPIRENDI PONT:
Faluszolga Kft. pénzügyi és műszaki munkájáról beszámoló

Horinka  László  polgármester:  A Pénzügyi  Bizottság  az  elmúlt  héten  tárgyalta  a  beszámolót,
döntést is hoztak. Kérdezem a Faluszolga Kft. Ügyvezető Igazgatóját és a Könyvvizsgáló Urat, hogy
van-e kiegészítésük ?

Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezető igazgatója:  Én is köszöntöm a Képviselő-testület
tagjait.  Az  anyaggal  kapcsolatban  nincs  kiegészítésünk,  mindenki  megkapta  azt,  a  Pénzügyi
Bizottság pedig már tárgyalta és elfogadásra javasolta.

Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke:   Tulajdonképpen a Pénzügyi Bizottság 3:1 arányban
elfogadta a Faluszolga Kft. beszámolóját. Ami a pénzügyi résznél vitát okozott az  értékcsökkenés



leírásának  az  összege  volt,  melyet  most  ebben  az  évben  1,4  mFt-tal  kevesebbel  írtak  le,  mint
amennyire le  lehetett  volna írni.  Erre  megvan a  Kft-nek a  számviteli  politikája,  hogy miért  ezt
választotta.  2007. június 1. napjától kezdődően megváltozik a Faluszolga Kft-n belüli felállás, így a
beszámolóban  le  nem  írt  értékcsökkenésnek  van  200  eFt-os  ÁFA-vonzata,  melyet  az
Önkormányzatnak,  mint  átvevőnek  ki  kellene  fizetni.  Itt  közel  30  mFt-os  vagyonról  van  szó.
Megegyeztünk abban, hogy a negyedéves értékcsökkenés leírásban megpróbálják ezt korrigálni. A
Pénzügyi  Bizottság úgy értékelte,  hogy a  beszámolóval  kapcsolatban  nincs  kifogásunk.  Amit  a
Képviselő-testület pár évvel ezelőtt elhatározott, az lassan most kezd majd beérni. Most jönnek elő
azok az  összegek,  melyeket a  Kft,  mint  „sarat”  hozott  magával  és  gurít.   Véleményünk szerint
pénzügyileg a Kft. teljes egészében rendben van. 
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Hozzászólók: Mányi Zoltán, a Pénzügyi Bizottság tagja, Ignácz Pál könyvvizsgáló, Kecser István,
Kiss  Tamás,  Farkas  Ferenc,  Lukács  István,  Csanádi  Gábor,  Balogh  Levente,  a  Faluszolga  Kft.
ügyvezető igazgatója

Horinka László polgármester: Ha a Pénzügyi Bizottság által tett javaslat kerül elfogadásra, abban
az esetben  a könyvvizsgálói záradékot még külön el kell fogadni a Testületnek.  Amennyiben a
másik megoldás kerül elfogadásra, akkor az egész mérlegbeszámolót el kell készíteni, a megfelelő
értékcsökkenés leírásával. És akkor talán a rendkívüli ülés összehívása lenne indokolt. 

A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 3 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

120/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Faluszolga  Kft.
pénzügyi és műszaki munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja.

Felkérik  a  Faluszolga  Kft.  Ügyvezető  Igazgatóját,  hogy  a  könyvvizsgálói  záradékot  mielőbb
készítesse el.

Felelős: Horinka László polgármester

Balogh Levente, a Faluszolga Kft. ügyvezető igazgatója

Határidő: 2007. május 31.

4./ NAPIRENDI PONT:
Tájékoztató a megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről



Horinka László polgármester : Az írásos előterjesztéshez annyi kiegészítésem lenne, hogy 2007.
évben  már  döntöttünk  arról,  hogy  a  márciusra  várt,  de  május  közepén  megjelent  közoktatási
intézmények  infrastrukturális  fejlesztésére  benyújtható  pályázattal  kapcsolatban  elég  komoly
problémába ütköztünk, ugyanis van egy olyan jogszabály, hogy akár új építés, akár bővítés esetén
milyen helyiségeket kell kialakítani egy ilyen intézményben. A Lukács Tamás már több, mint 100
m2-es bővítést rajzolt be, de legalább 180 m2-re lesz szükség. Úgy tűnik, hogy egy ilyen építmény
egy szintes  megoldással  már  nem helyezhető  el  a  meglévő  telken.  Lennének  olyan helyiségek,
melyeknek a tetőtérbe kellene kerülniük, viszont akkor lift, akadálymentesítés és még egyéb dolgok
is szükségesek. Így legalább 200 mFt-os beruházásról beszélhetnénk. 

Kiosztásra  került  egy  tájékoztató  a  kerékpárutak  építésének,  tervezésének  támogatására  kiírt
pályázattal kapcsolatban. Volt már ez napirenden, de akkor nem tudtuk eldönteni a nyomvonalat.
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Ez a leírás most elég egyértelműen kijelöli a nyomvonalat. Most terveket kell készíttetni és ehhez
lehet támogatást szerezni. Véleményem szerint érdemes lenne ezzel is foglalkozni. 

Hozzászólók:   Katus  Norbert,  Lukács  István,  Kecser  István,  Farkas  Gáborné,  Bálint  Sándorné,
Lányi György, Kiss Tamás, Szücsi Csaba, Csanádi Gábor,  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző

Horinka László polgármester: A Falumúzeum felújításával kapcsolatos pályázatra ebben az évben
érkezett egy hiánypótlás. Ezt a pályázatíró céggel közösen áttekintettük, és úgy döntöttünk,  hogy
ilyen sok hiánypótlás pótlásának nincs értelme, mivel valószínű hogy ezzel nem fogunk nyerni. Ez a
pályázat még az előző ciklusban került beadásra. 

A hozzászólások alapján talán be kellene zárnunk az óvodákat, mert akkor nem lesznek költségek.
Meg kellene nézni  a sápi óvoda épületét,  hogy milyen állapotú,  néhány éven belül  biztos, hogy
hozzá kell  nyúlni az épülethez.  Most arról van szó, hogy esetleg 90 %-ot adna az építéshez az
Állam. Ha ezt a pályázatot sikerülne megnyerni, akkor 20 mFt-ból meg is úszhatnánk. 

Kérdezem,  hogy  a  benyújtott  pályázatokról  és  pályázati  lehetőségekről  szóló  beszámolót
elfogadjátok-e ?

A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

121/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  „Tájékoztató  a
megvalósult pályázatokról, újabb lehetőségekről” c. előterjesztést, melyet elfogad.

Határidő: 2007. május 21.

Felelős: Horinka László polgármester

Horinka László polgármester: Van egy másik elképzelés is, mely szerint mégsem a Dózsa György
úti  óvodára  kellene  benyújtani  pályázatot,  hanem  inkább  a  központosításra  kellene  törekedni.



Véleményem szerint ezt most nem az óvodánál kellene kezdeni.

 

5/a. NAPIRENDI PONT:
Sebességmérő berendezések telepítése

Horinka  László  polgármester:  Ez  a  téma  tulajdonképpen  már  elfogadásra  került.  350  eFt/db
ORFK támogatással épített sebességmérő berendezésről van szó. 

A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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122/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy Sülysáp területén
2 db sebességmérő berendezés kerüljön elhelyezésre.

Felkérik a Polgármestert a Color Image Kft-vel kötendő kétoldalú megállapodás aláírására.

Határidő: 2007. május 31.

Felelős: Horinka László polgármester

5/b. NAPIRENDI PONT:
Design Bt. ajánlata alapján utak tervezésére beadott ajánlattal kapcsolatos döntés.

Horinka László polgármester:  Ez a téma is volt már korábban a testület előtt akkor merült fel,
hogy érdemes volna néhány utcát  megterveztetni,  mert  ha lehetőség van rá, akkor legyen mivel
pályázni.  Most  elkészült  egy  anyag,  ami  szinte  az  összes  nem  aszfalt  burkolatú  út  tervezését
javasolja vízelvezetéssel, járdával. A szőlőstelepi rész (Erkel, Kinizsi, Vak Bottyán, Kókai, Iskola
utca felső része) 1,8 mFt + ÁFA, az Almáskerti rész  525 eFt + ÁFA és egyéb utak 798 eFt + ÁFA,
összesen  3.751  eFt  ÁFÁ-val  együtt.  Az  a  kérdés,  hogy  ezekből  mi  az,  amit  meg  akarunk
terveztetni ? A Magdolna utcára már van olyan tervünk, ami engedélyes is. 

Hozzászóló: Kecser István

A Képviselő-testület tagjai 1 nem, 11 igen szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:



123/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Design  Bt.  utak
tervezésére  vonatkozó  ajánlatát.  A  Képviselő-testület  úgy  döntött,  hogy  a  szőlőstelepi  részre,
almáskerti  részre és egyéb utakra 3,7 mFt-os értékben érkezett  árajánlatot  elfogadja,  a tervezést
megrendeli.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. június 30.

Felelős: Horinka László polgármester 
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5/c. NAPIRENDI PONT:
Határi úti lakosok belterületbe csatolási kérelme

Kecser  István,  a  TFKB  elnöke:  Elzárkózni  nem  akarunk  ettől,  de  mivel  ez  a  terület  teljes
egészében magántulajdonban van, így a tulajdonosoknak kellene egyezségre jutniuk. Ennek milliós
nagyságrendbeli  tervezési  költségei  lennének + ÁFA. Ezt  nekik kellene vállalni.  Ha már három
ember nyilatkozik arról, hogy vállalják a költségeket, akkor az Önkormányzat részéről ez teljesen
elfogadható.  Ők  abban  érdekeltek,  hogy minél  többfelé  osztódjanak  a  költségek.  Szabályozási
tervkészítési költség is van. 

Horinka László polgármester:  Az a javaslat, hogy tájékoztassuk a lakosokat a szabályozási terv
készítésével kapcsolatos költségekről, és ha ők ezt vállalják, akkor a Testület ebben partner, de a
költségeket nekik kell fizetni. Továbbá fennáll az IFA-fizetési kötelezettség is, mivel építési telek
válik a mezőgazdasági fölterületből, így ezt ki kell fizetni.

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

124/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  Határ  úti  lakosok
belterületbe csatolási kérelmét és úgy döntött, hogy arról tájékoztatást kell adni, hogy a területre
szabályozási terv készítése, valamint közművek kialakítása szükséges A felmerülő költségeket az
érintett lakóközösségnek kell állnia.

Az IFA-fizetési kötelezettség ezekre a telkekre is fennáll, mivel a belterületbe csatolással építési
telek válik a mezőgazdasági földterületből. 



Felkérik a Polgármesteri Hivatal Műszaki Csoportját a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. június 30.

Felelős: Polgármesteri Hivatal Műszaki Csoportja

5/e. NAPIRENDI PONT:
Utcabútorokra érkezett ajánlatok

Horinka László polgármester:  A beérkezett  ajánlatokat megküldtem a Képviselő-testület  tagjai
részére. Véleményem szerint első körben a Fő úton lévő buszvárókat lenne célszerű lecserélni, a
jelenleg ott lévőket pedig olyan helyen kellene elhelyezni a településen, ahol most nincs buszváró. 

A  hulladékgyűjtővel  kapcsolatban  a  mendei  ajánlatot  támogatom.  A  hulladékgyűjtőkre  a
költségvetésben 3 mFt lett előirányozva. 
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Hozzászólók:  Szücsi Csaba, Lukács István

A Képviselő-testület tagjai 2 nem, 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozták:

125/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az utcabútorokra érkezett
árajánlatokat, melynek alapján úgy döntött, hogy a Fő úton 2 db buszváró kerüljön elhelyezésre, a
jelenlegi buszvárókat pedig át kell helyezni a település más részére.

A buszvárók a Varró és Varró Kft-től (Kakucs, Bem u. 8.) kerüljenek megrendelésre. Méretük 1200
mm x 3500 mm, a hátsó rész három blokkból álljon (két szélén fa, a közepén üveg ).

A  hulladékgyűjtő  edényeket  Konda  István  asztalos  mestertől  (Mende,  Péceli  út  27.)  kell
megrendelni, melyre 3 mFt van a költségvetésben előirányozva. 

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: megrendelésre: 2007. június 15.

Felelős: Horinka László polgármester

Farkas Ferenc települési képviselő az ülésről távozott !

5/f. NAPIRENDI PONT:



Játszótéri eszközökre, valamint telepítésre, ütéscsillapító talaj kialakítására érkezett ajánlatok

Horinka  László  polgármester:  Három  ajánlat  érkezett:  a  Hags  Kft-től,  a  Royal-Kerttől  és  a
Woodshop Kft-től. A Hags Kft. sokkal hosszabb garanciát vállal, viszont árban sokkal magasabb
fekvésű, mint akár a Royal-Kert vagy a Woodshop. A Sápi Hevesi-Parkban kialakítandó játszótér
költsége  6-7  mFt-ba  kerülne.  A  Pénzügyi  Bizottság  javaslata,  hogy a  Hevesi-Parkban  kerüljön
kialakításra játszótér, mivel kb. ekkora összeg került a költségvetésbe betervezésre.

Az ajánlatokban foglalt árak listaárak, ebből még ígértek kedvezményt.

Hozzászólók:  Katus Norbert, Csanádi Gábor,  Cseri Péter, Farkas Gáborné, Lányi György, Kecser
István

Horinka László polgármester:  A pályázatokról készített  beszámoló is tartalmaz egy játszótérre
beadott pályázatot. 300 eFt-ot lehet vele nyerni. A Woodshop-pal azt beszéltük meg, hogy úgy 
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kellene kialakítani  a  játszóteret,  hogy két  oldalon,  két  korcsoport  részére legyenek elhelyezve a
játékok.  Ez  a  részletes  költségvetésükben meg is  jelenik.  Természetesen  ebből  ki  lehet  hagyni
néhány elemet.  Sápon egyébként elkerülhetetlen, hogy  kerítést is kell telepíteni, és akkor még a
park rendezéséről nem is beszéltünk. Ha most amellett döntünk, hogy a sápi játszóteret  építjük
meg, az még nem jelenti azt, hogy akár a szőlősi, akár a sülyi játszótér kérdése lekerült volna a
napirendről, jövőre újra foglalkozni kell velük. 

A Képviselő-testület tagjai 6 igen, 4 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot
hozták:

126/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a játszótéri eszközökre,
valamint  telepítésre,  ütéscsillapító  talaj  kialakítására  érkezett  ajánlatokat,  melynek  alapján  úgy
döntött,  hogy 2007. évben a sápi Hevesi-parkban kerüljön játszótér kialakításra. 

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. augusztus 31.

Felelős: Horinka László polgármester

5/h. NAPIRENDI PONT:
Kistelegi és Kókai úton útalap készítésére érkezett ajánlatok



Horinka László polgármester:  Ajánlatokat kértem a BMB és a Lehoczky Kft-től. A BMB Kft.
Ügyvezető Igazgatója felhívta a figyelmemet arra, hogy ha egyben megrendeljük a munkálatokat,
akkor még tud kedvezményt adni. Ha a munkálatokat megrendeljük, akkor még takaróföldünk is
keletkezhet.  Beszéltünk arról is,  hogy a Kistelegi úton a vízelvezető árkot a jobb oldalon lenne
érdemes kialakítani. 

Hozzászólók:  Kiss Tamás, Lukács István, Kecser István, Papp Ágostonné

Horinka László polgármester:   Én is  egyetértek azzal,  hogy az  ottani  vállalkozókkal  érdemes
lenne beszélni, hátha ők is hozzájárulnak az útépítéshez. 

A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:
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127/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Kistelegi és Kókai úton
útalap készítésére érkezett ajánlatokat, melynek alapján úgy döntött, hogy a BMB Kft-től meg kell
rendelni a Kókai úton kb 1200 m hosszon útalap és szikkasztó szögárok kialakítását.

Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. június 30.

Felelős: Horinka László polgármester

A Képviselő-testület tagjai 3 igen, 7 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot
hozták:

128/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Kistelegi és Kókai úton
útalap készítésére  érkezett  ajánlatokat,  melynek alapján úgy döntött,  hogy a  Kistelegi  útra  nem
kívánja megrendelni útalap és szikkasztó szögárok kialakítását.

Határidő: 2007. május 21.

Felelős: Horinka László polgármester



5/i. NAPIRENDI PONT:
Útalappal ellátott útjaink gléderes javítására és simító hengerelésére érkezett ajánlatok

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

129/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a  BMB Kft.  ajánlatát
Sülysáp belterületén meglévő makadám utak javítására vonatkozóan.

A Képviselő-testület úgy döntött, hogy a munkálatok elvégzését a BMB Kft-től meg kell rendelni.
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Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. június 30.

Felelős: Horinka László polgármester 

5/j. NAPIRENDI PONT:
Intézmények beszámolójának szempontjai

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

130/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta az OMSB előterjesztését,
mely az intézmények beszámolójának szempontjait határozza meg és amely az 58/1997. (IV.28.) sz.
ök. határozat kiegészítése lenne.

A Képviselő-testület az intézmények beszámolójának szempontjaival az alábbiak szerint egyetért :

Az iskolák beszámolói térjenek ki:
- a tanulói hiányzásokra,



- felszólítások a szülőknek a rendszeres iskolába járásra (db),

- feljelentések számára, következményekre,

- a gyerekek átvétele az óvodából,

- a nyári napközi szervezésére, helyzetére,

- egyéb nyári tanulói-pedagógusi elfoglaltságokra,

- a 4., a 6. évfolyam után 8, illetve 6 osztályos középiskolába távozottak számára, okaira,

- a tanév rendjébe foglalt tanítási napok, szünetek számára,

- a tehetséggondozásra, hátránykompenzációra,

- az országos mérések eredményeire.

Az óvoda beszámolója térjen ki:
- a gyerekek beszoktatására,

- az  iskolaérettségi  vizsgálatok  eredményeire,  a  logopédus,  a  pszichológus,  a  fejlesztő
pedagógus munkájának eredményére,

- a gyerekek átadására az óvodából az iskolába, létszámokra,
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- a kiemelt feladatok megvalósulására,

- a gyermek programokra.

A művelődési ház beszámolója térjen ki:
- a falunapra,

- a múzeum működésére,

- a szabadidős programokra , a hatékonyságukra

- a civil szervezetekkel való kapcsolatra.

Minden  intézmény  a  tavalyi  eredményekhez  képest,  az  önértékelés  alapján  végezze  a
bemutatást, térjen ki továbbá :

- a minőségirányítási programban foglaltak megvalósítására,

- gondjaikra, esetleges feszültségekre, panaszokra,

- a munkafegyelemre (tanulói, illetve munkavállalói), látogatói fegyelemre, esetleges hatósági
intézkedésekre,

- a törvényi vagy rendeleti  változásokból következő aktualitásokra,  mint  pld.  a 2006/2007.
tanévben az iskoláknál a plusz 2 óra bevezetésére, stb.

- a dokumentumaikban foglaltak érvényesülésére, a dokumentumok helyzetére, 

- terveikre, javaslataikra,

- kapcsolatokra:  a  családvédelmi  szolgálattal,  a  társ  intézményekkel,  a  szülőkkel,  civil



szervezetekkel, stb.

Határidő: folyamatos, illetve 2007. június 6.

Felelős: intézményvezetők

5/k. NAPIRENDI PONT:
Móra Ferenc Általános Iskola Alapítványának kérelme

Horinka László polgármester:   A Móra Ferenc Általános Iskola Alapítványa a civilszervezetek
pályázatán nyert 150 eFt-ot külföldi nyelvi táborra. A külföldi tábor elmarad érdeklődés hiányában,
de  az  Iskola  pedagógusai  Tápiószentmártonban  szeretnének  több  gyerekkel  is  nyelvi  tábort
szervezni, melyre szeretnék felhasználni a 150 eFt-os támogatást.

Hozzászóló:  Lukács István
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A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

131/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a Móra Ferenc Általános
Iskola  Alapítványának  kérelmét,  mely  szerint  a  civilszervezetek  pályázatán  elnyert  150  eFt-os
támogatást szeretnék a Tápiószentmártonban megtartandó nyelvi tábor megtartásához felhasználni.

A Képviselő-testület egyetért a 150 eFt-os támogatás felhasználásával.

Határidő: 2007. augusztus 31.

Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke

5/l. NAPIRENDI PONT:
Megkopott, megrongált közúti jelzőtáblák cseréje



Hozzászólók:   Csanádi Gábor,  Szücsi  Csaba,  Lukács István, Farkas Gáborné,  Cseri  Péter,  Kiss
Tamás

Horinka László polgármester: Most az előterjesztés 47 db jelzőtábla cseréjéről szól, erről kellene
döntenünk. Én ezt javasolom elfogadásra.

A Képviselő-testület tagjai 9 igen, 1 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot
hozták:

132/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a megkopott, megrongált
közúti jelzőtáblák cseréjéről szóló előterjesztést.

A Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a településen  47 db jelzőtábla legyen kicserélve.
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Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2007. augusztus 31.

Felelős: Horinka László polgármester 

5/m. NAPIRENDI PONT:
Halasztott értékesítésre építendő bérlakásokkal kapcsolatos tájékoztató

Horinka László polgármester:  Sajnos nem vagyok az ügyben naprakész, de jelenleg a Műszaki
Csoportnál a kollégák nem dolgoznak, mert továbbképzésen vannak. Egyenlőre 30 jelentkezőről
tudok a bérlakásra. Ezek egy része még csak telefonon jelezte igényét, de már kértük tőlük az írásos
anyagot.  A feltételeket  ismerve nyilatkoztak. Azt  is szeretném elmondani,  hogy nem mindegyik
jelentkező sülysápi  lakos.  A programmal kapcsolatban annyit  szeretnék még elmondani,  hogy a
továbblépésen gondolkodva kerestem megfelelő területet,  és arra gondoltam, hogy a Csokonai út
melletti  részen van még egy telek, ami esetleg alkalmas lehetne. Most olyan értelemben kellene
szavaznunk, hogy akarunk-e továbblépni az ügyben ?  Az eddigi felhatalmazásom arról szólt,  hogy
meghirdessem és felmérjük, hogy van-e rá igény. Szerintem most ott tartunk, hogy foglalkozzunk
ezzel a kérdéssel. 

Hozzászólók:  Csanádi Gábor, Farkas Gáborné, Kiss Tamás, Kecser István 



Horinka László polgármester:   Úgy gondolom, hogy 30 körüli lakással lehet elindulni.  Évente
három lakás kerülhet eladásra. Azt extrém esetnek tartanám, hogy nekünk minden évben három
lakást  kellene  megvásárolnunk,  ez  kizárt.  Viszont  biztos  lesz  olyan,  aki  majd  nem  tudja
megvásárolni, de nem ez lesz a jellemző.  Ha nekünk meg kell vásárolni a lakást, akkor a lakónak ki
kell költöznie. Én is úgy  gondolom, hogy mindenképpen hozzá kell nyúlni a rendezési tervünkhöz. 

A Képviselő-testület tagjai 10 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták:

133/2007. (V.21.) sz. önkormányzati határozat:

Sülysáp  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  egyetért  azzal,  hogy  a  bérlakások
felépítéséhez szükség lesz a Rendezési Terv módosítására is. 

Felkérik a Polgármestert,  hogy a Hivatal  Műszaki Csoportjának bevonásával keressen megfelelő
területet és megoldást a bérlakásprogram indítására.

Határidő: 2007. július 31.

Felelős: Horinka László polgármester

Polgármesteri Hivatal Műszaki Csoportja
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Horinka  László  polgármester:   Több  hozzászólás,  észrevétel  nem  lévén  megköszönöm  a
részvételt és az aktivitást, az ülést ezennel berekesztem.

Sülysáp, 2007. május 29.

Gulyásné dr. Gál Ilona Horinka László
jegyző   polgármester

JEGYZŐKÖNYV-HITELESÍTŐ:



Cseri Péter
települési képviselő

 


